
 
 Pöytäkirja 5/2020 1 (1) 

   

Kuopion kaupunki    21 § 

Vehmersalmen pitäjäraati  07.10.2020  

 

 

 

§ 21 Asianro 2073/00.01.02.00/2020 

 

 

Kokouksen keskusteluasiat ja kokouksessa esiin tulevat muut asiat 
 

 

 

 

 

 

 

Päätösehdotus  

 

Puheenjohtaja: Käydään keskusteluasioissa läpi kokouksen aikana esiin tu-

levat asiat ja muut keskustelua vaativat asiat. 

 

 

Päätös 1) 

Käsiteltiin Koy Vehmersalmen esitys entisen Salen tontin uudelleen järjes-

telyistä.  

 

PeeÄssä kunnostaa ja tasoittaa entisen Sale-kaupan tonttialueen 

(66x34m) siten, että siihen voisi rakentaa tekonurmikentän (24x12m) pal-

loilulajeja varten. Tontille jäisi vielä tilaa muille ulkoliikunta- ja vapaa-

ajanlaitteille, kuten esim. skeittirampille. Koy Vehmersalmi pyytää pitäjä-

raadin kannanottoa suunnittelulle ja myös rahoitusta mahdollisille inves-

toinneille. 

 (koy:n esitys on liitteessä). 

 

Pitäjäraati keskusteli asiasta ja Sale-kaupan tontin uusiokäytöstä. Keskus-

telussa tuli esille mm. tontin soveltuvuus ulkoliikuntatoimintaan, huomioi-

den lähiasutus ja liikenne. Parkkipaikkojen sijoittelu ja varaus - sillä park-

kipaikoista on puute juuri taajama-alueella. Pohdittiin myös skeittirampin 

vaihtoehtoisia sijoittelumahdollisuuksia esim. Majakan yhteyteen. 

 

Keskustelun päätteeksi todettiin ja päätettiin, että hankekokonaisuus vaa-

tii vielä paljon yhteistä suunnittelua ja tontin hallintaan liittyvää neuvotte-

lua, minkä takia pitäjäraati ei vielä sitoudu hankkeeseen. Sinällään ehdo-

tus entisen Salen tontin uusiokäytöstä nähtiin kannatettavana asiana. Sa-

malla päätettiin, että nuorison liikuntalaitteiden hankinnasta keskustellaan 

kaupungin liikunnanohjaajan, Jyrki Tarvaisen kanssa. 

 

Keskusteluasioissa käytiin läpi yleisesti maaseudun kehittämistoimintaa ja 

esimerkiksi nuorten työllistymisen ongelmia ja tukitoimia siihen. Pohdittiin 

sitä, voisiko uuden EU-ohjelmakauden rahoituksella tehdä paikallistason 

toimenpiteitä asiaan. Todettiin, että uuden EU-ohjelmakauden kansallinen 

valmistelu on käynnissä mm. Leader-ryhmissä. Tähän prosessiin kannatta 

erityisesti pitäjäraatien lähteä mukaan. 

 


